
POLJE
Ker se vedno več Ijudi ukvarja z

rekreacijo, je telovadni dom že nuj-
nost. Telovadni dom Partizan v Polju
še vedno obnavljajo. Prva faza grad-
benih del je zaključena. Dom je zaš-
čiten pred nadaljnjim propadanjem,
dobil pa je tudi lepo zunanjo podobo.
Sedaj so na vrsti notranja dela. S pro-
stovoljnim delom bodo dom še bolj
približali mladini in ostalim kraja-
nom. Da bi zagotovili sredstva za ob-
novo, so na zadnji seji skupščine KS
sklenili samoupravni sporazum o
namenskem združevanju sredstev.
Imenovali so koordinacijski odbor,
ki je zadolžen, da bo akcija čim
uspešnejša. Predstavniki delovnih
organizacij v KS so menili, da je ak-
cija potrebna in zasluži vso podporo.

Večnamenska uporaba doma Par-
tizan upravičuje prizadevanja kra-
jevnih dejavnikov, da bi zagotovili
čimprejšnjo adaptacijo. Predvsem
bo služil športu v najširšem pomenu
besede. Tu bodo telovadili predšol-
ski otroci, šolska mladina iz OŠ Polje
v času pouka, starejši mladinci,
vključeni v različne klube, krajani,
željni rekreacije idr. Dom bodo za
svojo dejavnost potrebovali tudi ta-
borniki in skupine, ki se ukvarjajo s
kulturno dejavnostjo. Verjetno se
bodo uresničile tudi želje krajanov
po kulturni zabavi ob dobri glasbi in v
prijateljski družbi.

Ob problemu vode v soseski MS 6
smo že veliko pisali. Tokrat poro-

čamo <> scslanku, ki ga je sklical pred-
sednik izvršnega sveta skupšdne ob-
čine Moste-Polje Jože Kavčič. Spo-
ročil je, da bo do 5. decepibra Mestni
vodovod končal delo in s tem rešil re-
snično velike težave z vodo v soseski
MS 6 in obenem tudi zagotovil dovolj
vode za betonamo v izgradnji.

Že mnogo rokov je bilo prekora-
čenih, ko so pristojni zagotavljali
nove telefonske priključke v Polju in
okolici. Zaradi različnih objektivnih
težav bodo dela v kontejnerski tele-
fonski centrali končana v začetku fe-
bruarja 1980.

Pobratena KS Polje ob Sotli je
praznovala 10. novembra svoj kra-
jevni praznik v spomin na dan, ko so
Nemd med II. svetovno vojno izselili
vse prebivalstvo s tega območja. Pro-
slave se je udeležila tudi delegadja
naše KS.

Cestar je pokHc, ki je vedno red-
kejši. Krajani so na redkih maka-
damskih cestah v Polju srečevali na-
šega edinega cestarja Janeza Granila,
ki pa je že nekaj časa v bolnici. Zaže-
Mmo mu uspešno zdravljenje in hitro
okrevanje.
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